
 Protokół Nr ORN.0012.3.8.2015 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 27 sierpnia 2015 r. 
 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu 

Miejskiego w Olecku – Barbara Skarżyńska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Zastępca Burmistrza  – Henryk Trznadel, 

 Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania Urzędu Miejskiego 

w Olecku – Alicja Szałkowska, 

 Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego w Olecku – Anna 

Mitin, 

 Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Urzędu Miejskiego w Olecku – Jadwiga Żychowska. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wolne wnioski.  

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników; 
 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, iż z dniem 31 grudnia 2015 r. upływa kadencja ławników sądowych. Zgodnie 

z  ustawą Prawo o ustroju sądów powszechnych wybory ławników odbywają się najpóźniej 

w październiku roku kalendarzowego, w którym upływa kadencja dotychczasowych 

ławników. Liczbę wybieranych ławników na kadencję 2016-2019 określił Prezes Sądu 

Okręgowego w Suwałkach. W wyniku podanego do publicznej wiadomości ogłoszenia 

wpłynęło 5 zgłoszeń kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Olecku. Zespół 

opiniujący kandydatów na ławników podczas posiedzenia odbytego w dniu 10 sierpnia 

2015 r. pozytywnie zaopiniował wszystkie kandydatury. Wybór ławników zgodnie 

z obowiązującymi przepisami odbywa się w sposób tajny. 



Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie wyboru ławników. 

 

b) projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej; 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, iż Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej postanowieniem z dnia 17 lipca 

2015 r. zarządził wybory do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej 

Polskiej, wyznaczając termin głosowania na 25 października 2015 r. Rada Miejska w Olecku, 

na wniosek Burmistrza, tworzy odrębne obwody głosowania w zakładach opieki zdrowotnej 

i domach pomocy społecznej, jeżeli w dniu wyborów będzie w nich przebywać co najmniej 

15 wyborców. W związku z tym tworzy się dwa odrębne obwody głosowania: 

w „OLMEDICA” w Olecku Sp. z o.o. (szpital), a także Domu Pomocy Społecznej „JAŚKI" 

w Olecku-Kolonii. Obwód głosowania w Domu Pomocy Społecznej obejmować będzie 

pacjentów Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej oraz Domu Pomocy Społecznej. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej oraz 

domu pomocy społecznej. 

 

c) projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej; 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały zostanie zdjęty z porządku obrad 

najbliższej sesji. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

d) projekt uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela 

zatrudnionych w szkołach i placówkach realizujących edukację przedszkolną 

prowadzonych przez Gminę Olecko; 

 

Inspektor w Wydziale EK  – Anna Mitin 

powiedziała, że zgodnie z  Kartą Nauczyciela  organ prowadzący szkołę lub placówkę określa 

zasady tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela. Proponowana uchwała w stosunku do uchwały uchylanej 

nie dokonuje zmian w zakresie wymiaru pensum dydaktycznego poszczególnych nauczycieli. 

Wprowadza w 1 punkcie tygodniowy wymiar 20 godzin zajęć doradcy zawodowego 

w wymiarze ustalonym dla pedagoga i psychologa. Zaistniała konieczność zatrudnienia 



doradcy zawodowego w gimnazjum, stanowisko te nie było uwzględnione w poprzedniej 

uchwale. Odczytała normy: 

- pedagog, psycholog, doradca zawodowy w szkole -20 godzin; 

- nauczyciel prowadzący zajęcia rozwijające uzdolnienia uczniów w szkole – 18 godzin; 

- nauczyciel prowadzący zajęcia specjalistyczne w szkole w tym: korekcyjno-kompensacyjne, 

logopedyczne, socjoterapeutyczne, rewalidacyjne, o charakterze terapeutycznym – 18 godzin; 

- nauczyciel prowadzący gimnastykę korekcyjną w szkole – 18 godzin; 

- nauczyciel wspomagający zatrudniony w szkole w oddziałach integracyjnych – 18 godzin; 

- pedagog, psycholog w placówce przedszkolnej – 25 godzin; 

- nauczyciel prowadzący zajęcia specjalistyczne w placówce przedszkolnej, w tym: 

korekcyjno-kompensacyjne, logopedyczne, socjoterapeutyczne, o charakterze terapeutycznym 

– 25 godzin; 

- nauczyciel prowadzący gimnastykę korekcyjną w placówce przedszkolnej – 25 godzin; 

- nauczyciel wspomagający zatrudniony w przedszkolu w oddziałach integracyjnych – 25 

godzin.  

Po konsultacji z dyrektorami szkół zaistniała również potrzeba wprowadzenia autopoprawki 

dotyczącej pensum nauczycieli zatrudnionych w oddziałach przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego. Karta Nauczyciela określa dla 

nauczycieli przedszkoli pensum w wymiarze 25 godzin. Nie ma wzmianki o oddziałach 

przedszkolnych i zespołach wychowania przedszkolnego. Ponieważ nauczyciele oddziałów 

przedszkolnych i zespołów wychowania przedszkolnego w zatwierdzonych w kwietniu 

arkuszach organizacyjnych otrzymali przydział 22 godziny tygodniowo, proponujemy 

pozostanie przy obecnym wymiarze 22 godzin tygodniowo. W związku z tym należy 

wprowadzić autopoprawkę z uwzględnieniem zapisu z poprzedniej uchwały dotyczący 

nauczycieli prowadzących zajęcia dla grupy dzieci pięcioletnich w oddziale przedszkolnym 

przy szkole podstawowej lub innej formie wychowania przedszkolnego w wymiarze 22 

godziny jako 10 punkt projektu uchwały. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

ma uwagę, jest nieścisłość przy nauczycielu wspomagającym zatrudnionym w szkole 

w oddziałach integracyjnych, mamy liczbę pojedynczą, a nauczyciel pracuje w oddziale 

integracyjnym. Trzeba nad tym pomyśleć. 

 

Inspektor w Wydziale EK  – Anna Mitin 

zastanawia się, czy nauczyciel może pracować w dwóch oddziałach integracyjnych. 

Przemyśli uwagę radnego. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela zatrudnionych w szkołach 

i placówkach realizujących edukację przedszkolną prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/280/05 z dnia 29 

września 2005 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy; 
 

 



Z-ca Kierownika Wydziału GKO  – Jadwiga Żychowska 

poinformowała, że zmiana w uchwale dotyczy zmiany wysokości dochodu rodziny 

uprawniającego do ubiegania się o wynajęcie lokalu z zasobu gminy. Do wynajęcia lokalu 

kwalifikują się rodziny, których średni miesięczny dochód (z ostatnich 12 miesięcy) na 

jednego członka gospodarstwa domowego nie przekracza 100% kwoty najniższej emerytury 

w gospodarstwie wieloosobowym, czyli 880, 45 zł. Wobec wzrostu dochodów rodzin, choćby 

z uwagi na systematyczny wzrost minimalnego wynagrodzenia, coraz mniejsza liczba 

gospodarstw wieloosobowych jest uprawniona do ubiegania się o wynajęcie lokalu. Rodziny, 

w których dochód przekroczony zostaje o 20-30 zł nie mogą ubiegać się o mieszkanie.  

Kryterium zwiększa się i dzięki temu krąg gospodarstw mających możliwość uzyskania 

lokalu rozszerza się. Ponadto w sytuacji, gdy do wynajmu lokali kwalifikują się osoby 

o bardzo niskich dochodach, utrudnione jest również racjonalne zagospodarowanie 

zwalnianych lokali o wyższym standardzie i opłatach. Mieszkania o wyższym standardzie 

będzie można przekazywać rodzinom, które mają wyższe dochody. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/280/05 z dnia 29 września 2005 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

 

f) projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej; 
 

Z-ca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

oznajmiła, że weszła w życie ustawa o zmianie ustawy o drogach publicznych, która 

przewiduje m.in., że dawne drogi krajowe zastępowane przez obwodnice nie będą 

otrzymywać jak dotychczas kategorii drogi gminnej, a będą zaliczane do dróg wojewódzkich. 

Przepisy ustawy przewidują, że w ciągu 90 dni od dnia wejścia w życie ustawy, Rada Gminy 

może podjąć uchwałę pozbawiającą tej kategorii. Odcinek, który zostanie pozbawiony przez 

radę gminy kategorii drogi gminnej, od miejscowości Sedranki do miejscowości Kukowo, 

z mocy ustawy staje się drogą wojewódzką. Należy podkreślić, że przejęty przez Gminę 

odcinek drogi krajowej w związku z wybudowaną obwodnicą całkowicie nie odpowiada 

definicji drogi gminnej.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, do kiedy dokładnie gmina Olecko ma czas do podjęcia uchwały. 

 

Z-ca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

odpowiedziała, że ustawa weszła w życie 9 lipca i gmina Olecko ma 3 miesiące na podjęcie 

uchwały.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi gminnej. 

 



g) projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 

1 Maja i Placem Wolności w Olecku; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska  

oznajmiła, że przedłożony do uchwalenia projekt zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 

1 Maja i Placem Wolności w Olecku, został sporządzony zgodnie z procedurą planistyczną. 

Rada Miejska w Olecku w dniu 30 grudnia 2013 r. podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla w/w 

terenu. W lutym uchwała została uchylona przez Wojewodę z powodu wykroczenia w części 

opracowania poza linię wyznaczoną przez uchwałę intencyjną. Poprawiono uchwałę zgodnie 

ze wskazówkami Wojewody. Projekt zmiany planu uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia 

w wymaganym zakresie, został wyłożony do publicznego wglądu, nie wpłynęły żadne uwagi. 

Projektant ponownie skorygował projekt pod względem stylistycznym w związku 

z określeniem „adaptacja zabudowy”, które trzeba było wyjaśnić. Wyłożony został do 

publicznego wglądu po raz trzeci, nie wniesiono uwag. Ustalenia zmiany planu nie naruszają 

ustaleń Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i 

Gminy Olecko. Niniejsza uchwała stanowi zakończenie procedury sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. W związku z powyższym projekt 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między 

ulicami Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem Wolności w Olecku zostaje przekazany 

Radzie Miejskiej w Olecku do uchwalenia. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwał w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami 

Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem Wolności w Olecku. 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej 

w Olecku z dnia 27 maja 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że przyjęta przez Radę Miejską w Olecku Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Olecko już od projektu uchwały budżetu obejmuje okres do 2024 roku. Celem 

przedłużenia prognozy z 2022 roku do 2024 roku było rozciągnięcie spłaty kredytów. 

Przedstawiony projekt uchwały, zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji 

komunalnych pozwoli na zmianę dat wykupu wyemitowanych obligacji z dostosowaniem do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2015 - 2024. W 2010 r. zostały 

wyemitowane obligacje komunalne z terminem wykupu w poszczególnych latach do 

2022 roku włącznie. Przedłuża się terminy obligacji seria b10 i c10, które były 6 i 7 letnie, 

czyli termin wykupu z lat 2016 i 2017 przenosi się na lata 2023 i 2024. Inne stopniowo się 

skraca bez potrzeby zmiany uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

 

 



Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 maja 2010 roku w sprawie emisji obligacji 

komunalnych. 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2015-2024; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że od ostatniej zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2015-2024 dokonuje się następujących zmian: 

1) w załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa” odsetki od kredytów w budżecie 

przenosi się na paragraf odsetek, a w WPF pokazywane są w oddzielnej kolumnie, więc 

dokonuje się w niej zmian. W 2015 roku zwiększa się dochody ogółem o 786.384,93 zł 

oraz zwiększa się wydatki ogółem  o 786.384,93 zł. 

2) W załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej” 

wprowadza się przedsięwzięcie pod nazwą „Plan gospodarki niskoemisyjnej dla gminy 

Olecko” w ramach zadań związanych z ochroną środowiska, z planem nakładów 

finansowych w wysokości 50.000 zł, w tym w 2015 roku – 5.000 zł, w 2016 roku – 

45.000 zł. 

Autopoprawka polega na przeniesieniu kwoty 10 tysięcy zł z dotacji na Państwową Straż 

Pożarną na zakup kamery termowizyjnej do planu wydatków inwestycyjnych w Urzędzie 

Miejskim. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na 

lata 2015-2024. 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

przedstawiła zmiany budżetu:  

w dochodach i wydatkach ogółem zwiększenie o 117.109 zł, zmiany w dochodach: 

1. W dziale Administracja publiczna, zwiększa się plan o 23.460 zł z tytułu środków na 

pokrycie, po odbytym rajdzie, kosztów naprawy odcinków dróg po których przebiegu trasy 

72. Rajdu Polski w Gminie Olecko,  

2. W dziale  Różne rozliczenia, Część oświatowa subwencji ogólnej, zwiększa się plan 

dochodów z tytułu przyznania ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 

kwoty 93.649 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zadał pytanie, czy kwota przeznaczona na remont dróg po rajdzie jest wystarczająca. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że na remont dróg w miejscu, gdzie ten rajd się odbył, kwota 23 460 zł jest 

wystarczająca. 



Do uchwały w sprawie budżetu gminy Burmistrz wnosi poprawki polegające na tym, 

że zaplanowane w budżecie 10 tysięcy zł na wpłatę na fundusz wsparcia Państwowej Straży 

Pożarnej w formie dotacji majątkowej z przeznaczeniem na zakup kamery termowizyjnej 

zostanie przeniesiona na zakup kamery termowizyjnej do planu Urzędu Miejskiego dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Borawskich. OSP Borawskie jest w Krajowym Systemie 

Ratowniczym i otrzymało stamtąd dotację na zakup tej kamery 23 tysiące zł. Będzie to 

kamera ze wspólnych środków za 33 tysiące zł. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy tylko OSP Borawskie będzie korzystać z kamery. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że przede wszystkim Powiatowa Straż Pożarna.  

Druga zmiana niefinansowa w załączniku inwestycyjnym fundusz sołecki Judziki - sołectwo 

zmieniło nazwę przedsięwzięcia. Planowana była Budowa zatoki postojowej w Judzikach 

przy szkole, miał być wykonany projekt budowy. Zmieniono nazwę zadania na Poszerzenie 

drogi gminnej w Judzikach, czyli nie chodzi o zatokę, tylko całą drogę od szkoły do drogi 

powiatowej.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawki Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

 

k) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na realizację przebudowy dróg; 

 

Z-ca Kierownika Wydziału GKO  – Jadwiga Żychowska 

oznajmiła, że Starostwo Powiatowe w Olecku zwróciło się z  wnioskiem o współfinansowanie 

w 2015r. zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w gminie Olecko, które realizowane 

były by ze środków własnych samorządów w udziale 50:50. Pozwoli to na zrealizowanie 

zadań, które w znacznym stopniu poprawią infrastrukturę drogową w gminie: 

- chodnik ul. 11-go Listopada - 11 000,00 zł, 

- chodnik ul. Kopernika 28 000,00 zł, 

- ul. Kamienna i Przytorowa - 193 900,00 zł, 

- chodnik w Lenartach - 17 500,00 zł. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy w każdej inwestycji udział wynosi 50%? 

 

Z-ca Kierownika Wydziału GKO  – Jadwiga Żychowska 

odpowiedziała, że tak. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zadał pytanie, czy na chodnikach przy drogach powiatowych jest uwzględniona ścieżka 

rowerowa. 

 

 

 



Z-ca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

udzieliła odpowiedzi, że jeśli chodzi o ul. Kopernika i ul. 11-go Listopada na pewno nie jest 

uwzględniona ścieżka rowerowa, poza tym te inwestycje już zostały zrealizowane. 

W Lenartach nie ma pewności, ale sądzi, że również nie. Nie ma możliwości technicznej, 

by uwzględnić ścieżki rowerowe, chodniki są wąskie. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację przebudowy dróg. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski  

poinformował, że do biura Rady wpłynęły następujące pisma: 

 w dniu 30 czerwca 2015 r. wpłynęło pismo Sołtysa Sołectwa Gąski w sprawie 

informacji międzysesyjnej wygłoszonej przez Burmistrza podczas sesji Rady 

Miejskiej odbytej w dniu 26 czerwca 2015 r. dotyczącej pozyskania przez gminę 

dotacji w wysokości 10 tysięcy zł na realizację projektu inwestycyjnego Plac zabaw 

„Pod gąską”. Odpowiedzi na pismo Burmistrz udzielił w dniu 8 lipca 2015 r., 

 w dniu 3 lipca 2015 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady wpłynęło pismo 

Burmistrza dotyczące realizacji planu zagospodarowania terenu na zapleczu Placu 

Wolności 19-21 w Olecku, 

 w dniu 15 lipca 2015 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek 

osoby fizycznej o rozważenie możliwości nadania nowobudowanej ulicy lub dla Parku 

Sportu i Rekreacji w Olecku imienia Władysława Rymszy. Zgodnie z udzieloną 

odpowiedzią w dniu 29 lipca 2015 r. w najbliższym czasie nie przewiduje się 

inicjatywy uchwałodawczej w sprawie nadania nazwy nowej ulicy. Natomiast nazwa 

Park Sportu i Rekreacji, powstała w wyniku podjęcia uchwały Nr VIII/57/03 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 29 maja 2003 r. w sprawie zmiany nazwy Parku  

im. Generała Świerczewskiego, w pełni oddaje przeznaczenie oraz sposób 

wykorzystania tego terenu, 

 w dniu 21 lipca 2015 r. wpłynęła skarga Prezes Zarządu „Olmedica” w Olecku  

na działalność radnego Jarosława Bagieńskiego. Po zapoznaniu się z treścią skargi  

w dniu 21 lipca 2015 r. Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku odpowiedział, 

że obowiązujące przepisy prawa nie upoważniają rady gminy do podejmowania 

działań w przedmiocie oceny działalności samorządowej radnego oraz nie przewidują 

trybu składania  i rozpatrywania skarg na radnych. Wobec powyższego skargę 

pozostawiono  

bez rozpoznania, 

 w dniu 22 lipca 2015 r. wpłynęło Zarządzenie Zastępcze Wojewody Warmińsko 

-Mazurskiego z dnia 20 lipca 2015 r. stwierdzające wygaśnięcie mandatu radnej Rady 

Miejskiej w Olecku – Pani Renaty Dunaj; jest adnotacja, że w dniu 24 sierpnia do 

Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego wpłynęła skarga Pani Renaty Dunaj 

na Zarządzenie Zastępcze Wojewody, 



 w dniu 11 sierpnia 2015 r. Burmistrz Olecka przedłożył wyniki konsultacji projektu 

uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków  

o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

 w dniu 13 sierpnia wpłynęło pismo informujące o zawarciu Aneksu do umowy Najmu 

pomiędzy Gimnazjum nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku a Oddziałem 

Rejonowym Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Olecku, 

 w dniu 20 sierpnia 2015 r. do Rady Miejskiej w Olecku wpłynęło pismo osoby 

fizycznej, na której wniosek przedmiotowe pismo jest dostępne w biurze Rady 

Miejskiej wyłącznie do wglądu radnych i Burmistrza, 

 w dniu 14 sierpnia 2015 r. Burmistrz przedłożył Zarządzenie Nr ORN.0050.130.2015 

z dnia 12 sierpnia 2015 r. w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Olecko za I półrocze 2015 r., informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury, 

 w dniu 19 sierpnia 2015 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej 

wpłynęły dwa pisma Spółdzielni Mieszkaniowej Lesk w sprawie remontu drogi 

wewnętrznej osiedlowej, wykonania placu zabaw, remontu ulicy asfaltowej od ulicy 

Kościuszki do Osiedla Lesk oraz wykonania chodnika, 

 w dniu 19 sierpnia 2015 r. Burmistrz przedłożył aktualny projekt Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Olecko do roku 2025. 

Powiedział, że pisma znajdują się do wglądu w biurze Rady Miejskiej. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zaproponował, aby posiedzenia Komisji były zwoływane we wtorki najwcześniej o godzinie 

13:30. 

 

Członkowie Komisji zgodzili się, aby posiedzenia odbywały się we wtorki, najwcześniej 

o godzinie 13:30. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 w imieniu mieszkańców zgłasza wniosek o interwencję w stosunku do osób,  

które poruszają się motorami, skuterami, szczególnie podczas ciszy nocnej.  

W innych miastach Policja karze za naruszanie ciszy nocnej, ładu i porządku 

publicznego, 

 prosi o uporządkowanie lamp na Wiewiórczej Ścieżce, które są zanieczyszczone  

i całe w pajęczynach. W umowie o sprzątaniu miasta zawartej z Przedsiębiorstwem 

Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Olecku nie ma nic o sprzątaniu tych lamp,  

więc prosi, aby w przyszłości taki punkt w umowie zawrzeć, żeby 2-3 razy w roku  

lampy czyścić, 

 wnioskuje o usunięcie krzaków przy wjeździe z ul. Ludowej na ul. Gołdapską, które 

zasłaniają znak STOP. Kierowcy wyjeżdżając z ulicy mają słabą widoczność, ostatnio 

omal nie doszło do wypadku, bo kierowca nie widział rowerzysty. 

 



Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zastanawia się,  czy regulamin miasta reguluje kwestie odnośnie ciszy nocnej, czy trzeba 

będzie go dostosować. 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

powiedziała, że przepisy są, tylko nie każdy chce je egzekwować. 

Zgłosiła następujące wnioski: 

 na Wiewiórczej Ścieżce jest mnóstwo palenisk, które prawdopodobnie powstają nocą, 

jedno przy drugim. To nieestetycznie wygląda i stwarza niebezpieczeństwo.  

Prosi o interwencję w tej sprawie; wniosek popiera Wiceprzewodniczący Komisji 

Wojciech Leonarczyk, który uważa, że Policjanci patrolujący w weekendy powinni 

sprawdzać paleniska nad jeziorem. Wniosek popiera również członek Komisji Robert 

Smyk, który uważa, że rozwiązaniem byłoby utworzenie kilku palenisk  

dla społeczeństwa i kontrolowanie ich. Jest kilka takich palenisk, ale uważa,  

że za mało, 

 między ul. Żeromskiego a ul. Orzeszkowej znajduje się jednokierunkowa ulica.  

Ktoś przekręcił znak zakazu wjazdu, a znak zakazu skrętu w prawo został zdjęty.  

To stwarza niebezpieczeństwo, szczególnie dla osób nie mieszkających w Olecku  

i nie znających tych terenów. Prosi o interwencję w tej sprawie, 

 prosi o częstsze opróżnianie koszy na śmieci na plażach. 

Chciała podziękować za błyskawiczną reakcję służb, które zajęły się klonami przy ul. 

Kasprowicza. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 uważa, że jezioro Oleckie Wielkie jest w tragicznym stanie i pyta o możliwość 

rekultywacji – odmulenia jeziora w okolicach ujścia rzeki i przy długim moście. 

Na dnie jest dużo mułu. Wie, że są metody mechaniczne, ale też biologiczne,  

czyli mikroorganizmy wpuszczane do wody, 

 wnioskuje o przycięcie drzew i krzaków w sąsiedztwie mostu przy ul. Kasprowicza, 

 prosi o zareagowanie odpowiednich służb na bezpańskie psy. Za chwilę rozpocznie się 

rok szkolny, małe dzieci będą same chodzić do szkoły, 

 wnosi o dokładniejsze przycinanie drzew przy ul. Kasprowicza i w całym mieście, 

 prosi o częstsze opróżnianie koszy na śmieci przy ul. Kasprowicza. 

Podziękował za ustawienie koszy na śmieci na ul. Kasprowicza. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor  

nie zgadza się opinią radnego dotyczącą przycięcia drzew przy ul. Kasprowicza. Ma zdjęcie 

wyciętych drzew, tylko jeden klon został w stanie nie ruszonym. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zgłosił wniosek, by w całym mieście przyciąć drzewa i krzaki, które stanowią 

niebezpieczeństwo, szczególnie przy skrzyżowaniach. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 wnosi o przycięcie gałęzi przy przejściu dla pieszych obok byłego zakładu 

krawieckiego przy ul. Armii Krajowej w Olecku, naprzeciw Gimnazjum Nr 2,  

które zasłaniają latarnię, 



 na placu zabaw przy Placu Wolności jest nowa huśtawka, która została już zepsuta. 

Wnioskuje o naprawę. Uważa, że na tym terenie powinny odbywać się częstsze 

patrole Policji, 

 wnosi o przekazanie do Spółdzielni Mieszkaniowej informacji, że trzeba ogrodzić 

śmietnik przy Alei Zwycięstwa w Olecku. Przejście jest zbyt wąskie, jedna ściana  

jest odkryta, wiatr zwiewa śmieci na drogę gminną. Proponuje rozwiązać sprawę 

podobnie jak na Osiedlu Siejnik, 

 zgłasza wniosek o powołanie zespołu do spraw nazewnictwa w mieście. Prosi,  

aby Przewodniczący Rady Miejskiej zajął stanowisko w tej sprawie, kto miałby zostać 

członkiem takiej komisji, jak to powinno wyglądać.  

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 

 

      Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

 

 Barbara Skarżyńska                                Leszek Olszewski 

 


